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TIL  

Elevråd Alfred Aakre, Oline Øygarden,  

FAU    Jens Morsø, Lars Høvik,  

Lærere Hanne Merete Bakken, Tone Moe Ludvigsen, 

Andre ansatte Lise Veronica Andreassen 

Politikere Åse Gunleiksrud 

Kommunen Stig B. Lemvik 

Ekstra:  

 

Kommunaldirektør Dag Willen Eriksen 

Kommunalsjef for oppvekst Marianne S. Gurrich 

 

REFERAT FRA MØTE I SAMARBEIDSUTVALGET (SU)  
Tid:   Mandag 12.04.2023, 18:00 

Sted:   Møterom på Sannidal skole.  

Til stede: Jens Morsø, Oline Øygarden, Tone Moe Ludvigsen, Lise Veronica Andreassen, 

Stig B. Lemvik. 

Gjester: Dag Willen Eriksen (kommunaldirektør), Marianne S. Gurrich (kommunalsjef). 

Forfall:  Åse Gunleiksrud, Lars Høvik, Hanne Merete Bakken, Alfred Aakre, 

 

Jens Morsø ledet møtet. Han ønsket velkommen, og alle presenterte seg for hverandre. 

SAK 17 

2022/2023 

Orientering om ungdomsskolen i framtiden i Kragerø kommunen. 

 Info Orientering fra Dag Willen Eriksen og Marianne S. Gurrich. Målet var at 

kommunaldirektøren skulle få innspill fra SU på hva som er viktig i forhold til 

framtidens ungdomsskole. De ønsket å ha en gjennomgang av fakta rundt 

ungdomsskole- saken. Her er noen momenter som kom fram:   

- Økonomien er vanskelig i kommunen.  

- Politikerne har sagt at barneskolene skal bestå, men ønsket å se på 

muligheten for felles ungdomsskole og hvor den skal ligge.  

- Om 8 år er ca. 100 færre ungdomsskoleelever.  

- I dag er det to ungdomsskoler.  

- Det er sårbart å med få elever på en ungdomsskole – da kan det bli 

vanskelig å følge opp lærernormen, intensiv opplæring og andre forhold.  

- Det kan være vanskelig å få kvalifisert personale. Hver lærer må da 

undervise i flere fag, og ofte de ikke har formell kompetanse i.  

- Det kan bli pendling for lærerne mellom skolene. 

- Kvaliteten på tilbudet for ungdommene kan gå ned.  

- Det er mye mindre fleksibilitet når skolene er små. 

Dokumentet om skolestruktur som ble laget i 2021 er grundig og 

gjennomarbeidet. Dette vil bli brukt videre i prosessen og vil bli oppjustert på 

tall. Dokumentet vil være viktig framover.  

Det er usikkert om det blir ny høring.  
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Elevundersøkelsene viser at det ikke er store forskjeller mellom skolene. Begge 

ligger over snittet i Norge. 

Valg av sted for barnehage (etter at Kalstad barnehage har brent ned) kan 

innvirke på plassering av ungdomsskolen. 

 

Innspill fra samtalen i SU: 

- Skolen bør ikke ligge for langt unna; nærhet er viktig for ungdommen.  

- Lengre transport for elever  =  lengre skoledag for elever = mindre fritid. 

Blir det skolebuss fra Farsjø/Kjølebrønd som skal innom f.eks. Helle, kan 

det bli opp til en time skolebuss hver vei.  

- Mange av elevene på Sannidal ungdomsskole tar buss i dag. 

- Det vil være økt pedagogisk kvalitet med større lærermiljø. 

- Håper på litt bedre økonomi I de andre skolene ved sammenslåing. 

- Innspill til plassering:  

    - Kragerø skole til Kalstad, en felles ungdomsskole til Kragerø skole. 

    - Kalstad skole kan være et naturlig sted for samlokalisering. Elevtallet    

     vil gå ned på Kragerø VGS, og fylket vil trolig være interessert i at 

     kommunen leier hos dem. 

    - Det ble uttrykt skepsis til at Kragerø VGS og en felles ungdomsskole  

     ble liggende nært hverandre.  

    - Det er ikke ønskelig med felles ungdomsskole på Kragerø skole hvis 

    barneskolen fortsatt er der.  

- Det er vanlig med en felles ungdomsskole i tilsvarende kommuner 

- Det er naturlig at felles ungdomsskole er nærheten av kommunesentrum 

hvor det bor flest ungdommer og blir færre som må ta buss. 

- Hvorfor ikke velge samlokalisering i 26/27 siden det da er færre barn? 

- Er barneskolene fredet etter dette? Ønsker å ha mer langsiktig løsning.  

Dag la fra oversikt over framdrift i saken. Planen nå er oppstart for felles 

ungdomsskole høsten 2025. Høsten 2024 lages plan for sammenslåing. Han viste 

også den politiske prosessen fram mot dette. Kommunedirektøren vil legge fram 

flere alternativ, så kommer politikerne til å velge. Gjenbruk av Kragerø skole, å 

samle ungdomsskolene og barneskolen i Kragerø på Feierheia, vil være gunstigst 

økonomisk. Sannidal ungdomsskole er ikke i god, bygningsmessig stand.  

Vedtak SU er glad for informasjonen fra kommunaldirektør og kommunalsjef for 

Oppvekst, og for interessen for SU sine tanker om saken. Se innspillene fra SU i 

teksten over. 

Referatet sendes til kommunaldirektøren. 

 

SAK 16 

2022/2023 

 EVENTUELT FRA FORRIGE MØTE 

Vedtak  Neste møte i SU: 22. mai 2023 kl. 19:00   

 

Referent: Stig B. Lemvik 
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